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Datum:  4. listopadu 2009  
 
Přítomni:  starostka Eva Rychlíková, místostarostka Šárka Blažíčková 

Sbormistři:  Roman Z. Novák, Klára Ježková 
Další členové výboru:  Eva Cmundová, Magda Jermanová, Květa Levpuščeková, Silke Klein, 

Lenka Bartoňová, Andreas Weber 
Omluveni:   
Hosté:  Michal Steininger, br. Aleš Bieronski  
 

1.   Formality  
• Prezence.  
 
2.   Návrh sbormistra z MVH ze dne 9.10.09 na vyloučení br. A. Bieronského a  
  br. P. Vondráčka 
• Projednání se na vlastní žádost zúčastnil i br. Aleš Bieronski. 
• Sbormistr opakoval důvody, které ho vedly k návrhu vyloučit uvedené dva členy sboru.  
• Br. Bieronski si odůvodnění sbormistra vyslechl a věc byla následně projednána za účasti 

výboru, sbormistrů a br. Bieronského  
• Opakují se pravidla pro hlasování: Hlasují členové výboru s výjimkou starostky, která hlasuje 

pouze v případě rovnováhy hlasů. Sbormistři nehlasují. Hlasovalo tedy 7 osob. Výsledek 
hlasování: Br. Bieronski zůstává i nadále členem spolku (pro vyloučení 1 hlas, proti 1 hlas, 5 
hlasů se zdrželo); Br. Vondráček je vyloučen (pro vyloučení 4 hlasy, proti žádný hlas, 3 hlasy se 
zdržely) a v souladu s § 8 odst. 1 písm. i) stanov přestává s okamžitou platností být členem 
Zpěváckého spolku Hlahol.  

 
3.   Příprava 145. Valné hromady Zpěváckého spolku Hlahol  
• VH bude doprovázet prezentace programu apod. přes počítač na zeď, zajistí Andreas 
• kvůli lepší obsluze techniky bude VH řídit Andreas  
• Eva navrhne další bod do programu: informace o vyloučení br. Vondráčka  
 
4.   Domy Hlaholu 
• Výbor zmocňuje Evu Cmundovou, aby připravila a vyjednala nájemní smlouvu s doc. Votickým 

(byt po p. Sandersovi)  
• Info od M. Steiningera: Proběhlo nastavení, oprava a revize všech kotlů v Hlaholu. 4 z 5 kotlů 

jsou však zastaralé a měly by se vyměnit – nové kotle mají mnohem menší spotřebu plynu. 
Výbor schválil jednomyslně výměnu 4 zastaralých kotlů. Předpokládaná investice cca 100 000 
Kč, realizace plánovaná po topné sezóně 2009/2010.  

• Výbor dále projednal otázku domovníka.  
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5.   Vánoční koncert 
• Výbor rozhodl, že každý člen obdrží po 1 volné vstupence, ostatní budou stát 150/80 Kč na 

sezení (bude 200 číslovaných sedadel), další lístky jsou možné na stání za 50 Kč.  
 
6.   Ostatní 
• Výbor vzal na vědomí informaci od s. Anny Svatuškové, že ke dni 12.10.09 sbor Hlahol opustí. 

Podle § 18 odst. 1 stanov tímto přestává být členem Spolku. Výbor pověřil Magdu, aby tuto 
skutečnost vyznačila v matrice.  

 
Přílohy:  
− prezenční listina dnešního zasedání  
− e-mail Anny Svatuškové ze dne 12.10.2009 
 
Schválila:   
 
                       ………………………………... 

Eva Rychlíková    
 
Sestavil: Andreas, 4.11.2009 
 



 

13. ZASEDÁNÍ VÝBORU HLAHOLu 4. 11. 2009  Strana 3 (celkem 3) 

Příloha: Mail Anny Svatuškové ze dne 12.10.2009  
 
From: Anna Svatuskova <anna.svatuskova@seznam.cz> 
Date: 12. říjen 2009 19:57:12 GMT+02:00 
To: novak@hlahol.cz, strnadova@hlahol.cz, rychlikova@hlahol.cz, hlahol@googlegroups.com 
Subject: [Hlahol] odchod ze sboru 
Reply-To: anna.svatuskova@seznam.cz 
 
 
 Milé sestry a milí bratři, po páteční valné hromadě jsem dlouho přemýšlela o tom, kam se v našem sboru 
podělo přátelství a co se to děje za divné věci. Nakonec, byť s těžkým srdcem, jsem došla k názoru, že ze 
sboru odejdu. 
   Závažným důvodem je pro mne okolnost, že  člen sboru může být trestán vyloučením ze spolku kvůli 
tomu, že zastává k nějakým problémům jiné stanovisko,  (i když možná vyjádřené nevhodně),  než vedení 
sboru. Jsem na podobné situace velmi citlivá, protože  za komunistického režimu počátkem 50. let byl můj 
otec  vyloučen z Karlovy Univerzity a celoživotně tím byl potom poznamenán. Akt vyloučení nežádoucích 
studentů tehdy na nátlak svazácké organizace provedli jejich ostatní spolužáci. Když v pátek padl návrh, 
abychom o těch dvou "provinilcích " veřejně hlasovali, tak se mi z toho úplně dělalo zle. 
   Ještě bych podotkla, že pokud je mi známo, oba vyloučení pánové vykonávali práci, kterou jim ukládala 
jejich funkce v hlaholských komisích. Jestliže je vše v pořádku, a to doufám, pak nevím, proč tolik obav z 
jejich revize. 
   Dalším mým důvodem k odchodu je  současný repertoár zaměřený na velké sakrální skladby s najatým 
orchestrem a s vypomáhajícími externisty, kde sbor je vlastně jen trpěným doplňkem. Přivítala bych 
rozličnější repertoár s převažujícími drobnějšími skladbami. Kvůli nespokojenosti s jednostranně 
vyhraněným repertoárem odešla před časem ze sboru i moje dcera. 
   Myslím, že sbor se dobře obejde bez mého hlasu, i proto, že v poslední době mám často zdravotní 
problémy spojené s  hlasovou indispozicí.  Budu ráda vzpomínat na krásné a příjemné chvíle při zpěvu s 
vámi se všemi. 
   Anna Svatušková 
 

 


